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Protokół Nr 41/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 25 czerwca 2025 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – Starosta Gorzowski, Zbigniew Surma – 

Wicestarosta, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, Andrzej Legan – członek Zarządu, Agnieszka 

Hołubowska – członek Zarządu, Liliana Tarasiuk – Skarbnik Powiatu, Karolina Andrzejak – 

Sekretarz Powiatu, Olga Gładysz – Przewodnicząca Powiatowego Zespołu do spraw Orzekania  

o Niepełnosprawności nr 2, Iwona Tuszakowska – Starszy Inspektor w Biurze Ochrony 

Środowiska, Natalia Jasińska – Inspektor w Wieloosobowym Stanowisku ds. Zarządzania 

Kryzysowego i Pionu Ochrony. 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 10:00 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, 

powitał obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. 

2. Informacja Biura Ochrony Środowiska o możliwości składania przez spółki wodne wniosków  

o przyznanie dotacji celowej na bieżące utrzymanie urządzeń wodnych.  

3. Wniosek Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności nr 2 w Gorzowie 

Wlkp. o wyrażenie zgody na regulacje wynagrodzeń.  

4. Wnioski OSP o udzielenie pomocy finansowej z budżetu Powiatu Gorzowskiego na zakup 

sprzętu podnoszącego gotowość bojową:  

a) Kategoria I – dofinansowanie 10 tys. zł 

b) Kategoria II – dofinansowanie 5 tys. zł  

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1. Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. 

Poinformowała, że zmniejsza się łączną kwotę dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 

72.770,00 zł, w tym: 

- rozdział 85202 Domy pomocy społecznej – dokonuje się zmniejszenia dotacji celowej  

w §2130 o kwotę 72.770,00 zł z przeznaczeniem na działalność domów pomocy społecznej zgodnie 

z faktyczną liczba mieszkańców, na których przekazywana jest dotacja oraz zgodnie  

z art.53 ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego (zmniejszenie w Domu Pomocy 

Społecznej w Kamieniu Wielkim o kwotę 45.960,00 zł w §4210 zakup materiałów  

i wyposażenia kwota 22.980,00 zł oraz w §4300 zakup usług pozostałych kwota 22.980,00 zł, 

zmniejszenie w Domu Pomocy Społecznej w  Kostrzynie nad Odrą  o kwotę 26.810,00 w §4110 

składki na ubezpieczenie społeczne) 

Ponadto dokonuje się zmian w planie wydatków budżetu powiatu, w tym: 

- rozdział 85202  Domy pomocy społecznej – dokonuje się zmian w planie finansowym  

w Domu Pomocy Społecznej w Kostrzynie nad Odrą - zmniejszenie w §4040 dodatkowe 

wynagrodzenie roczne o kwotę 4.400,00 zł, w §4110 składki zus o kwotę 9.335,00 zł, w §4120 

składki na FP o kwotę 10.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4420 podróże służbowe 

zagraniczne kwoty 250,00 zł (zabezpieczenie planu na delegacje zagraniczne), w §4430 różne 

opłaty i składki kwoty 3.000,00 zł (obowiązek wykupienia ubezpieczenia samochodu osobowego 

przeznaczonego do przewozu osób niepełnosprawnych), w §4440 odpis na zfśs (przeliczenie odpisu 

zgodnie z nowym obwieszczeniem z dnia 19 lutego 2025 roku  

o przeciętnym wynagrodzeniu w gospodarce narodowej w II półroczu 2024 roku), 
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- rozdział 85202  Domy pomocy społecznej – dokonuje się zmian w planie finansowym  

w Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim – zmniejszenie w §4210 zakup materiałów  

i wyposażenia o kwotę 200,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4610 koszty postepowania 

sądowego i prokuratorskiego z przeznaczeniem na opłatę kancelaryjną za wydanie odpisu wyroku  

o likwidacji niepodjętego depozytu zmarłego mieszkańca domu pomocy, 

- rozdział 85406 Poradnie psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne – 

dokonuje się zmniejszenia w §4210 zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 800,00 zł  

z jednoczesnym zwiększeniem w §4410 podróż e służbowe krajowe z uwagi na zabezpieczenie 

środków na wyjazdy interwencyjne do szkół i placówek w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Gorzowie Wlkp. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał o jakie ubezpieczenie OC samochodu chodzi? 

 Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że DPS ma samochód pozyskany z PFRON, ale koszt 

ubezpieczenia jest regulowany przez DPS. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. Uchwała otrzymała 

nr 81/2025.  

 

Ad. 2. Iwona Tuszakowska przedstawiła i szczegółowo omówiła informacje nt. możliwości 

składania przez spółki wodne wniosków o przyznanie dotacji celowej na bieżące utrzymanie 

urządzeń wodnych. Poinformowała, że w tej chwili na terenie Powiatu Gorzowskiego funkcjonują 

cztery spółki wodne (w tym jedna w likwidacji), które mają możliwość ubiegania się o dotacje 

celową. Wysokość przyznanej dotacji uzależniona będzie od wysokości kwoty kosztorysowej 

zadania objętego wnioskiem. Kwota dotacji nie przekroczy 70% przedstawionej przez Spółkę 

kwoty kosztorysowej zadania. Pozostała kwota na realizację zadania musi stanowić wkład własny 

Spółki. Wkład własny nie może pochodzić z dotacji podmiotowej z budżetu państwa oraz z dotacji 

celowej z budżetów jednostek samorządu terytorialnego. Termin składania wniosków upływa 21 

lipca br. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. informację. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili informacje nt. możliwości składania przez spółki 

wodne wniosków o przyznanie dotacji celowej na bieżące utrzymanie urządzeń wodnych. 

 

Informacja Biura Ochrony Środowiska o możliwości składania przez spółki wodne wniosków  

o przyznanie dotacji celowej na bieżące utrzymanie urządzeń wodnych stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Olga Gładysz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Powiatowego Zespołu do Spraw 

Orzekania o Niepełnosprawności nr 2 w Gorzowie Wlkp. o wyrażenie zgody na regulacje 

wynagrodzeń. Poinformowała, że w roku 2025 nie były przyznane podwyżki dla pracowników, 

dlatego jest prośba o ich przyznanie (średnio o ok. 7%) z wyrównaniem od 1 marca br.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że planowany wzrost wynagrodzeń jest 

adekwatny do tych, które były wnioskowane z początkiem roku przez inne jednostki powiatowe, 

dlatego prośba jest oczywiście zasadna. Było to też konsultowane ze Skarbnik Powiatu i środki są 

zabezpieczone.  
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Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

  

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na regulacje wynagrodzeń Powiatowego Zespołu 

do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności nr 2 w Gorzowie Wlkp.  

 

Wniosek Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności nr 2 w Gorzowie Wlkp. 

o wyrażenie zgody na regulacje wynagrodzeń stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. Natalia Jasińska przedstawiła i szczegółowo omówiła wnioski OSP o udzielenie pomocy 

finansowej z budżetu Powiatu Gorzowskiego na zakup sprzętu podnoszącego gotowość bojową. 

Poinformowała, że są to środki zabezpieczone na procedurę konkursową dla OSP z Powiatu 

Gorzowskiego. Złożone wnioski były opiniowane przez Komendę Miejską Państwowej Straży 

Pożarnej, wszystkie otrzymały opinię pozytywną. Zgodnie z regulaminem przyznawane 

dofinansowanie mieści się w trzech kategoriach – kategoria I do 10 tysięcy złotych, kategoria II do 

5 tysięcy złotych i kategoria III do 1 tysiąca złotych. W kategorii I wnioski złożyło 7 jednostek,  

w kategorii II wnioski złożyło 6 jednostek, w kategorii III nie złożono wniosków. Komisja 

konkursowa przyznała dofinansowania zgodnie z regulaminem czyli dla trzech jednostek  

w kategorii I (OSP Różanki, OSP Lubiszyn, OSP Deszczno) i trzech w kategorii II (OSP Łośno, 

OSP Rybakowo, OSP Stare Polichno). Ze względu na to, że w puli pozostały 3 tysiące złotych  

z kategorii III, nie zagospodarowane ze względu na brak złożonych wniosków – komisja 

konkursowa postanowiła przyznać dofinasowanie w tej kwocie jednostce OSP Osiedle Poznańskie. 

Dofinansowanie przyznawano po zbadaniu w jakich latach i jakie kwoty otrzymywały jednostki, 

które złożyły wnioski – chodziło o to, aby dofinansować te OSP, które dawno lub wcale nie 

korzystały z pomocy. 

  Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że uroczyste, oficjalne przekazanie decyzji 

o dofinansowaniu może nastąpić w dogodnym dla członków Zarządu terminie – gdy umowy 

zostaną przygotowane, będzie umawiany termin przekazania, najpewniej w drugiej połowie lipca. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wnioski. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili pozytywnie wnioski OSP o udzielenie pomocy 

finansowej z budżetu Powiatu Gorzowskiego na zakup sprzętu podnoszącego gotowość bojową. 

 

Wnioski OSP o udzielenie pomocy finansowej z budżetu Powiatu Gorzowskiego na zakup sprzętu 

podnoszącego gotowość bojową stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

Ad.5. Sprawy bieżące. 

            

           Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jakieś sprawy 

bieżące? 

Radny Andrzej Legan zapytał o planowany remont drogi do Lip.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że w najbliższym czasie rozpoczną się prace 

remontowe na tej drodze. Podobnie ma się sprawa z brakującym odcinkiem 150 metrów  

w Wojcieszycach – umowa jest już podpisana i uzupełnianie tego odcinka powinno się rozpocząć  

w najbliższych dniach. 

 

Radna Agnieszka Hołubowska zapytała o problem z drzewami rosnącymi w obrębie drogi 

Lubno-Stare Dzieduszyce. Konserwator zabytków został zaangażowany w sprawę i jest potrzebna 

jego decyzja o możliwości ich wycięcia.  
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Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że ta sprawa jest monitorowana przez 

Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych Agnieszkę Harasimowicz. 

 

Radny Andrzej Legan zapytał o przejście dla pieszych, które miało być ustanowione na ul. 

Parkowej w Santocku.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz odpowiedział, że najlepiej tę sprawę skonsultować  

z zastępcą naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych Panią Ewą Bielicką. W razie potrzeby warto 

także skontaktować się z Panią Agnieszką Szurgot-Miłosz z Urzędu Gminy w Kłodawie. 

 

Radny Mariusz Śpiewanek zgłosił trzy wnioski ustne. Jeden dotyczył przyspieszenia 

rozwiązania sytuacji przy remizie OSP w Wawrowie, nadal parkują tam samochody i utrudniają 

ruch oraz wyjazd z remizy. Drugi wniosek dotyczył postawienia barierek od strony ulicy przy 

żłobku w Wawrowie – to miejsce jest niebezpieczne i może prowadzić do wypadków ze strony 

wychodzących ze żłobka dzieci i rodziców. Trzeci wniosek dotyczył zgłaszanej już wcześniej 

sprawy czyli zalewania podczas deszczu ulicy Sportowej w Janczewie koło stadionu, a także 

okolicznych posesji. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że sprawy powyższe są monitorowane przez 

pracowników Starostwa i prosi o zwrócenie się bezpośrednio do zastępcy naczelnika Wydziału 

Dróg Powiatowych – Pani Ewy Bielickiej oraz do kierownika Biura Organizacji Ruchu Pana 

Franciszka Ludniewskiego. 

Radny Mariusz Śpiewanek przekazał, że złoży stosowne interpelacje. 

 

Starosta Krzysztof Kartowicz o godz. 10:20 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

 

Protokołowała: Beata Klepaczewska-Wojtas 

 


